
Protokół Nr XXXVII/22 

 

z XXXVII Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 27 maja 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:50 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXVII 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, Jacka 

Szydło - członka zarządu Powiatu Olsztyńskiego jak również zaproszonych sportowców z 

gminy Dywity. 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

12 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - do przedstawionego porządku obrad 

chciałabym wnieść zmianę czyli w punkcie 3 wprowadzić punkt 4, przedstawienie laureatów 

Konkursu Najlepszy Sportowiec roku 2021 a punkt 4 byłby punktem teraźniejszym 3, 

informacja Wójta z pracy między sesjami, wyróżnienia z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za zmianą w porządku 

obrad?  

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12  radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12   radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, 

Kilkowska Magdalena ) 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 



2. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Przedstawienie laureatów konkursu najlepszy sportowiec roku 2021. 

4. Informacja Wójta z pracy między sesjami - wyróżnienia z okazji Dnia Samorządu. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r. 

7. Uchwała w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP. 

8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brąswałd na lata 

2022-2029. 

9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bukwałd na lata 

2022-2029. 

10. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych z budżetu Gminy Dywity  

z przeznaczeniem na dofinansowanie rozbudowy skrzyżowania drogi krajowej nr 51 

w rejonie miejscowości Dywity. 

11. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sętal, gmina Dywity 

– etap I. 

12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w obrębie Sętal, gmina Dywity – etap I. 

13. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Barczewskiego w Dywitach. 

14. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Nowe Włóki, gmina 

Dywity. 

15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – W związku z tym, że dzisiejsza sesja jest bardzo 

uroczysta ponieważ dzisiaj przypada Dzień Samorządu Terytorialnego, bardzo proszę 

wszystkich Państwa o powstanie i odśpiewamy nasz hymn narodowy. 



Ad.3  Przedstawienie laureatów konkursu najlepszy sportowiec roku 2021. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Witam bardzo serdecznie wszystkich Państwa 

radnych, gości, sołtysów, także osoby, które oglądają tą transmisję w sposób szczególny, 

witam gości, sportowców i gości samorządowców bo dzisiaj jest nas tutaj nieco więcej bo tak 

jak Pani Przewodnicząca podkreśliła, dzisiejszy dzień jest wyjątkowy, można powiedzieć, z 

dwóch powodów i dzisiejsza sesja także. Jeden powód to to, że obchodzimy Dzień 

Samorządu Terytorialnego ale drugi powód to jest taki, że chcielibyśmy także naszych 

sportowców wynagrodzić, uhonorować, przekazać słowa uznania i myślę, że hymn, który 

właśnie na początku odśpiewaliśmy był w odpowiednim miejscu i odpowiednim czasie aby 

nasi sportowcy jak najczęściej na podium słyszeli tego Mazurka Dąbrowskiego. 

Wyróżniliśmy 41 osób, 12 nagród to nagrody w kategorii zawodnik, 7 nagród to nagrody w 

kategorii trener, 4 nagrody w kategorii działacz oraz 18 nagród specjalnych Wójta Gminy 

Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – zanim zostaną wręczone nagrody przyjmiemy protokół 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Dywity . 

  

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXVI Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXVI  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 12  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Bogdan Rudnicki, 

Kilkowska Magdalena ) 

Protokół Nr XXXVI/22 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 28-04-2022 r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

 



Ad. 4. Informacja Wójta z pracy między sesjami - wyróżnienia z okazji Dnia Samorządu. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  Uzgodniliśmy, że informacja z prac między 

sesjami nie będzie przedstawiana, będzie załączona oczywiście tak jak to zwyczajowo ma 

miejsce w programie eSesja natomiast z tej szczególnej okazji właśnie będziemy chcieli nieco 

inaczej ten punkt poprowadzić.  

Jeszcze nie było takiej formy obchodzenia tego dnia i w Urzędzie i na sesji Rady Gminy ale 

stwierdziliśmy, że to jest dobry moment na to aby podsumować właśnie 27 maja, to wszystko 

co zdarzyło się w naszym życiu samorządowym. 

Wręczenie listów gratulacyjnych pracownikom. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel - Skarbnik Gminy Dywity  – przedstawiła projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/344/22 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 



- p. Teresa Kuptel - Skarbnik Gminy Dywity - omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 12 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska,  Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/345/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 9 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 2 (Tadeusz Bielicki, Krzysztof Kulas) 

Za podjęciem zagłosowało – 9 radnych (tj. Urszula Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Sabina 



Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła 

Dorota, Magdalena Kilkowska, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/346/22 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brąswałd na lata 

2022-2029. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brąswałd na lata 2022-2029, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Brąswałd na lata 2022-

2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/347/22 – stanowi zał. nr 8 do 

protokołu. 

Ad. 9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bukwałd na lata 

2022-2029. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Bukwałd na lata 2022-2029, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych   - 11 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 11 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Bogumiła Brewka) 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Bukwałd na lata 2022-

2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/348/22 – stanowi zał. nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych z budżetu Gminy Dywity  

z przeznaczeniem na dofinansowanie rozbudowy skrzyżowania drogi krajowej nr 51 w 

rejonie miejscowości Dywity. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Sabina Robak – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych 

z budżetu Gminy Dywity z przeznaczeniem na dofinansowanie rozbudowy skrzyżowania 

drogi krajowej nr 51 w rejonie miejscowości Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 10 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 (Danuta Kryszałowicz )  

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Krzysztof 

Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska 

Bogusława, Pszczoła Dorota, Magdalena Kilkowska, Bogumiła Brewka, ) 

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych z budżetu Gminy Dywity  

z przeznaczeniem na dofinansowanie rozbudowy skrzyżowania drogi krajowej nr 51 w 

rejonie miejscowości Dywity, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/349/22 – 

stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 



Ad. 11. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sętal, gmina Dywity – etap 

I. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

-p. Danuta Kryszałowicz - podczas posiedzenia naszej wspólnej komisji mówiłam o swoich 

zastrzeżeniach do planu miejscowego i również do tych zgłoszonych, właściwie nie 

zastrzeżeniach do zgłoszonych uwag ale o zasadności tych uwag. Nie będę tego już teraz 

powtarzała natomiast chcę powiedzieć taką no swoją refleksją się tutaj podzielić. Oczywiście, 

jak najbardziej plan miejscowy jest właściwą formą ustalania warunków osadnictwa, 

zabudowy i tym podobnie ale chcę powiedzieć, że wszystkie te uwagi zgłoszone przez 

mieszkańców, ja uznaję za zasadne i godne uwzględnienia. Oczywiście ten plan powinien 

powstać ale z uwzględnieniem tych uwag. Proszę Państwa, radny jest jakby mądry mądrością 

swoich mieszkańców. 

Ja się spotykam z mieszkańcami, brałam udział w planowaniu na wszystkich etapach 

ustalania tego planu dlatego ja uznaję te wszystkie uwagi za zasadne. One dotyczą ogólnie 

rzecz biorąc ochrony środowiska. I moje zdanie jest takie, że nawet jeśli instytucjonalnie 

gdzieś nie jest to środowisko chronione to my jako mieszkańcy mamy prawo a może nawet 

obowiązek występować w ochronie środowiska. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – do urzędu gminy Dywity 

wpłynęło 10 uwag wszystkie te uwagi były omawiane na komisjach rady gminy Dywity, 

każdą uwagę będziemy głosować osobno. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 1, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 2, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 3, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 4, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 5, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu    - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska) 

          

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 6, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 



Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 7, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 8, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska,         

Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 9, kto z państwa jest za nie 

uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu    - 4(Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska)      

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – punkt a uwaga nr 10, kto z państwa jest za nie 



uwzględnieniem uwagi. 

Obecnych było 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 5 (Dorota Pszczoła, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Bielicki Tadeusz, Derlacz Urszula, 

Renata Kaszubska ) 

przeciw      - 2 ( Brewka Bogumiła, Danuta Kryszałowicz) 

wstrzymało się od głosu  - 4 (Bogusława Kamińska, Magdalena 

Kilkowska, Krzysztof Kulas, Sabina Robak ) 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – Tak naprawdę to jest bardzo ciężki temat i ciężko będzie nam tu 

cokolwiek rozstrzygnąć. Ja akurat wstrzymałem się od głosu w tej sprawie. Oczywiście 

Komisja Inwestycji, uważam, że powinniśmy poprzeć tą uchwałę. Była Komisja Inwestycji 

już w tym temacie i opinia była wypracowana. 

Była pozytywna i jest pozytywna. 

- p. Magdalena Kilkowska - zgłaszam zdanie odrębne. Komisja Inwestycji nie podjęła 

jednogłośnie tej decyzji. Co prawda padło tutaj hasło od Pana Przewodniczącego o 

pozytywnym zaopiniowaniu tej uchwały natomiast było trzech członków na Komisji a  

Komisja Inwestycji liczy 5 członków, na komisjach, które się odbyły 2 dni temu było ich 3 

przy czym ja nie podjęłam jednoznacznej decyzji, w związku z tym zgłaszam dzisiaj zdanie 

odrębne i nie opiniuję pozytywnie i nie wiem nawet czy przy nieobecności tylu członków i 

niejednoznacznym stanowisku możemy mówić o pozytywnym lub niepozytywnym 

opiniowaniu czy w ogóle o jakimkolwiek opiniowaniu Komisji. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie Sętal, gmina Dywity – etap I, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 6 (Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Krzysztof 

Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota) 

przeciw      - 2 (Danuta Kryszałowicz, Bogumiła Brewka) 

wstrzymało się od głosu    - 3 (Sabina Robak, Kamińska Bogusława, 

Magdalena Kilkowska) 

 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sętal, gmina Dywity – 

etap I, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/350/22 – stanowi zał. nr 11 do 



protokołu.  

Ad. 12. Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie Sętal, gmina Dywity – etap I. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

-p. Magdalena Kilkowska - Jako członek komisji inwestycji zgłaszam zdanie odrębne. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie Sętal, gmina Dywity – etap I, poddaję pod 

głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 6 (Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Krzysztof 

Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota) 

przeciw      - 2 (Danuta Kryszałowicz, Bogumiła Brewka) 

wstrzymało się od głosu  - 3 (Sabina Robak, Kamińska Bogusława, 

Magdalena Kilkowska) 

Uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie Sętal, gmina Dywity – etap I, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXXVII/351/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Barczewskiego w Dywitach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

-p. Magdalena Kilkowska - Z uwagi na fakt, że Komisja Inwestycji liczy 5 członków, 

na wspomnianej komisji było 3, z czego nie wyraziłam swojego zdania ponieważ opuściłam 

komisję więc trudno mówić żeby pięcioosobowa Komisja Inwestycji gdzie na spotkaniu było 

2 jej członków mogła pozytywnie zaopiniować. Wydaje mi się, że trzeba byłoby jednak 



poinformować mieszkańców, że brak jest po prostu jednoznacznej opinii Komisji Inwestycji. 

-p. Renata Kaszubska - Opinia komisji, każdej, jest rekomendacją natomiast na tym spotkaniu 

uczestniczyli również inni członkowie Rady. Żeby to nie wyglądało tak, że Komisja 

obradowała w 3 osoby i temat nie był poruszony. Na tej komisji był projektant planu, była 

Pani kierownik, byli pozostali radni i każdy z radnych ma prawo mieć odrębne zdanie. 

Natomiast to, że dzisiaj radni decydują w głosowaniu to jest właśnie to miejsce, sesja Rady. 

Natomiast to co wypracowuje Komisja jest rekomendacją i wszystko się zgadza. Było 3 

członków na 5 i tak było. Natomiast chciałam to podkreślić, że inni radni również 

uczestniczyli i wszystkie dokumenty, mapy, wyjaśnienia, uważam, że wyjaśnienia Pana 

projektanta były bardzo dokładne, rzetelne, odpowiadał na wszystkie pytania. 

-p. Magdalena Kilkowska - Ja bym chciała tylko sprostować, że nie było projektanta tego 

planu ponieważ jest to uchwała intencyjna o przystąpieniu do więc nie było projektanta do 

tego planu ponieważ ten plan jeszcze nie powstał i nie ma żadnych na razie innych informacji 

niż te propozycje, które zostały nam przez Pana Wójta przedstawione. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Barczewskiego w Dywitach, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 6 (Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Krzysztof 

Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota, Bogumiła 

Brewka, Sabina Robak ) 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu  - 3 (Kamińska Bogusława, Magdalena 

Kilkowska, Danuta Kryszałowicz,) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Barczewskiego w Dywitach, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/352/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Nowe Włóki, gmina Dywity. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 



- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ulicy Barczewskiego w Dywitach, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 11 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych  - 10 (Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, 

Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kaszubska Renata, Pszczoła Dorota, Bogumiła 

Brewka, Sabina Robak, Kamińska Bogusława, 

Danuta Kryszałowicz, ) 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu  - 1 (Magdalena Kilkowska,) 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Nowe Włóki, gmina Dywity, 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXVII/353/22 – stanowi zał. nr 12 do 

protokołu. 

Ad. 15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

-p. Magdalena Kilkowska – chciałam tylko poinformować, że w poniedziałek złożę pisemnie 

dwie interpelacje radnego dotyczące Drogi Powiatowej, w związku z naszym spotkaniem z 

powiatową służbą drogową oraz przedstawicielami władz Powiatu, Panem Starostą i Panem 

członkiem zarządu. Jakby są jeszcze dwie uwagi, których nie zdążyłam poruszyć na tamtym 

spotkaniu więc w ramach interpelacji radnego chciałabym żeby one jakby do treści tego 

spotkania, które się odbyło zostały dołączone bo było wspominane, że będzie jakieś takie 

zbiorcze pismo z tymi problemami przesyłane do władz Powiatu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – odczytała życzenia od Marszałka Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, Gustawa Marka Brzezina. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XXXVII/22 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 


